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 SKOLEBESTYRELSESMØDE  

31. august 2023 kl. 17.00 – 19.00 
 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Nynne Helms Grandjean  

Jesper Zacho 

Janne Buch-Larsen  

Inge Sundby 

 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Kirsten Kjær 

 

Suppleanter: 

Lars Ejerdahl 

 

Elever:  

 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

Hanna Jönsson 

Inge kommer senere 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formateret: Dansk



 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Maria Buch 

 

Afbud:  

 

 

 

 

 

 

 

Nynne Helms Grandjean  

Jesper Zacho 

Kirsten Kjær 

Mødeleder 

Niels 

   Referent: Maria Buch 

 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af dagsordenen. 

 

 

 

 

 

17.00 0 Meddelelser: 

SFO’en 

 

 

 

Elevrepræsentanter 

 

 

Skolebestyrelsesformand 

 

 

Skoleleder 

 

 

 

Flere besøg på forældremøder i børnehaverne, tumle 

og teatersal er færdig. Der er hockey turnering for SFO i 

næste uge. 

 

Der er styrket indsats omkring elevrådet og valg til 

ungebyrådet og fælles-elevrådet,  

 

 

 

 

Mobilpolitik er gået i gang, de store er blevet gode til 

ikke at have deres mobil, vi evaluerer på 

afdelingsmøderne. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

 

 

 

 

Personalerepræsentanter 

 

Vi er i gang med byggeriet af kloak og asfalt. 

Nordreskolegård er afspærret.  

Ny struktur når vi skal planlægge aktiviteter på tværs i 

skolen. Vi starter i god tid og alle har mulighed for at 

arbejde sammen. 

Er blevet kontaktet af folketinget ang. Højt begavede 

børn, de kommer og interviewer os om vores tilgang til 

dette. 

Vi laver en kalender til forældrene, så de ved hvornår vi 

har fællesarrangementer. 

Sorgplan er blevet godkendt og gennemgået af 

medarbejdere. Planen bliver sendt ud til bestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

Godt i gang med mini-by, god planlæggelse, 

forældremøder er i gang,  

17.25 1 SBU har udsendt et forslag vedr. 

elevernes mødetid som skal 

behandles i skolebestyrelserne. Se 

bilag. Skolebestyrelsen har deres 

første drøftelse 

Ungebyrådet lægger op til at de ældste elever møder 

senere men det må ikke påvirke sluttidspunktet på 

dagen. På Himmelev er vi i forvejen på mindste 

timesats for de store elever. 

Vi drøfter emnet i dag. 

Der er mange synspunkter for og imod. Der mangler 

empiri omkring emnet, for at man kan tage stilling til 

emnet. 

Vi skal drøfte det i personalegruppen. Kommer de 

unge så i seng til samme tid hvis de skal møde senere? 

Hvad med kosten?  



For at få timerne til at gå op, kan man lave projekter 

hjemme (5 timer). 

Det må ikke gå ud over fritidsinteresserne for de unge 

om eftermiddagen, hvis de har opgaver med hjem. 

Der kan også være andre løsninger, eks. gå sammen i 

15 min. hver morgen, for at vågne helt op. 

 

Vi skal se på læringsudbyttet og på hvordan vi generelt 

kan lave en anderledes skole. Det giver anledning til at 

kigge på hele den måde vi laver skole på. 

Hvad er gode rammer og miljø for god læring. 

Vi tager ”handsken” op som skole og får debatteret 

det i personalegruppen, kan vi lave en anderledes 

skole for de store børn? 

18.05 2. Hvordan evaluerer vi mobil-og 

devicepolitikken sammen med 

elever, medarbejdere og forældre. 

Punktet er til drøftelse  

Eleverne er glade for det, men var meget skeptiske da 

de fik beskeden. Hvis mobilen har været brugt til 

kalender og styring af lektier, så er de lidt udfordret 

med at finde et nyt system.  

Der fraværsregistreres kun formiddag og eftermiddag, 

så forældrene ved ikke hvor deres barn er gået hen 

eller hvornår, for de har ikke en mobil hvor de kan 

kontakte barnet.   

Hvordan skal vi evaluerer devicepolitikken? Skal vi 

aktivere trivselsrådene? Skal der laves spørgeskemaer? 

Inddrage elevråd og trivselsrådet. Sigurd laver et 

efterårsbrev om bla. mobilpolitikken. Vi har ikke 

besluttet hvordan vi evaluerer endnu, men vi vil gerne 

inddrage så mange så muligt. Vi skal lande på en 

model til jul. 

 



I forhold til valgfag er der lavet en løsning. Der er særlig 

indsat med at få computeren ned i taskerne i 

pauserne. 

 

18.30 3. Trivselsrådene. Vi skal have igangsat 

drøftelse af hvordan vi vil involverer 

trivselsrådene.  

Skal vi lave en møde struktur med trivselsrådene og 

bestyrelsen? Skal vi samle alle trivselsråd 1 til 2 gange 

om året? 

Rollen som trivselsråd er godt beskrevet. Skal det 

genopfriskes fælles hver år hvad det vil sige at være 

trivselsråd?  

Skal vi gøre noget mere med trivselsrådene evt. 2 

tema-aftener? 

Skal vi lave en indsats på årgangen med trivselsrådene.  

Sigurd og Inge laver et idekatalog til trivselsrådene. 

18.25 4 Evt. 

 

 

 

Der skal laves en årsberetning på et tidspunkt fra 

bestyrelsen. Mødet d. 24. oktober er rykket til d. 1. 

november 2023 
 

 Punkter til kommende møder  

 

 

Hvordan stiller skolen sig til skolevægring. 

Hvordan stiller skolen sig til chat-gpbt 

Praksisfaglighed i skolen 

Talent-klasser 

Nyhedsbrev fra bestyrelsen 

Brush-up på indsatser 

 

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


